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Protokół Nr LXXXII/2024 

Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Lidzbarku Warmińskim w dniu 27 marca 2024 roku. 

 

Obrady trwały od godz. 16.52 do godz. 17.50. 

Stan Rady – 15 

Radni obecni – 15 

Obecni: 

1. Adam Jan Brodowski, 

2. Andrzej Dryzelenko, 

3. Marek Szczepan Grzmiączka,  

4. Andrzej Kabała, 

5. Andrzej Kędzierski, 

6. Wojciech Roman Korzeniewski, 

7. Iwona Łagocka, 

8. Dorota Michalak,  

9. Tomasz Naumczyk, 

10. Marek Jarosław Olszewski, 

11. Piotr Pasternak,  

12. Krzysztof Przemysław Rosiński, 

13. Agnieszka Teresa Serwach, 

14. Bartłomiej Zdanowicz, 

15. Maciej Zieliński. 

 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak otworzyła obrady LXXXII Sesji 

Rady Miejskiej. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy 

którym może obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 

W imieniu swoim i radnych chcę powitać Pana Burmistrza, pracowników Urzędu Miejskiego i gości zaproszonych 

– serdecznie witam. 

Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak złożyła gratulacje Panu Ryszardowi Gudańcowi 

za zdobycie brązowego medalu Mistrzostw Europy w pchnięciu kulą. Poinformowała także, że w minionym 

tygodniu w Toruniu odbyły się 4. Halowe Mistrzostwa Europy w lekkiej Atletyce „Masters”. W mistrzostwach 

wzięło udział 3 200 sportowców z 38 krajów. Troje z nich pochodziło z Lidzbarka Warmińskiego, w tym brązowy 

medalista Pan Ryszard Gudaniec. 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz złożył gratulacje za zdobycie brązowego medalu Mistrzostw Europy w pchnięciu 

kulą. Medal to dowód walki. Mamy nadzieję, że Pana sukces będzie motywacją dla młodszych sportowców.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej i Burmistrz wręczyli kwiaty i nagrodę Panu Ryszardowi Gudańcowi. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak przedstawiła porządek dzienny 

posiedzenia sesji, a mianowicie:  

1. Otwarcie obrad.  
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2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Podsumowanie kadencji Rady Miejskiej w latach 2018 – 2024. 

a) Wystąpienie Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

b) Wystąpienie Burmistrza. 

c) Wręczenie podziękowań. 

4. Przyjęcie protokołu Nr LXXXI/2024 z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza. 

7. Uchwała w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego w mieszkanie treningowe oraz określenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym prowadzonym przez 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Lidzbarku Warmińskim. 

8. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały NR LXXX/600/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

z dnia 24 stycznia 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Lidzbark Warmiński na lata 

2022 – 2025. 

9. Uchwała w sprawie przejęcia w drodze darowizny na rzecz Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński działki 

gruntu położonej w Lidzbarku Warmińskim przy ul. Orneckiej od Skarbu Państwa Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa. 

10. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 r. 

11. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 

2024 – 2035. 

12. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania narkomanii w Lidzbarku Warmińskim za rok 2023. 

13. Interpelacje Radnych. 

14. Zapytania Radnych. 

15. Wnioski i petycje Obywateli. 

16. Zamknięcie obrad. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad sesji pod głosowanie.  

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie (15 za). 

3. Podsumowanie kadencji Rady Miejskiej w latach 2018 – 2024. 

a) Wystąpienie Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim przedstawiła wystąpienie 

dotyczące podsumowania kadencji Rady Miejskiej w latach 2018-2024. 

Treść wystąpienia Przewodniczącej Rady Miejskiej stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak wręczyła kwiaty Burmistrzowi Lidzbarka Warmińskiego 

Panu Jackowi Wiśniowskiemu, Zastępcy Burmistrza Panu Tomaszowi Nykielowi, Skarbnikowi Miasta Pani 

Elżbiecie Lasowej, Sekretarzowi Miasta Panu Wiesławowi Skrętkowskiemu, Radcy Prawnemu Panu 

Waldemarowi Żbikowskiemu oraz pracownikom Biura Rady i Informatykowi. 

b) Wystąpienie Burmistrza. 
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Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz Lidzbarka Warmińskiego podsumował kadencję. Poinformował także, 

że podsumowując kadencję chciałbym zwrócić uwagę na wiele działań jakie wykonaliśmy wspólnie. Jak Pani 

Przewodnicząca powiedziała wcześniej, rozumieliśmy się bez słów. Wiele razy rozmawiałem ze wszystkimi 

o różnych sprawach jakie trzeba zrobić w mieście i robiliśmy to. Właśnie to było najwspanialsze w tych ostatnich 

pięciu latach. Efekt naszej pracy to co widzimy wokoło nas, inwestycje, działania i uśmiechy ludzi, którzy mówią, 

że coś jest pięknie zrobione lub trzeba coś poprawić. Za to wam wszystkim dziękuję, za pracę, za to, że można 

realizować pewne przedsięwzięcia, bo rozwój i zarządzanie miastem nie jest łatwe. Dobrze wiecie, że przy 

współpracy można zrobić wiele dobrego. Cała nasza grupa to jest siłą, która daje nam możliwości realizacji wielu 

przedsięwzięć. Myślę, że te pięć lat jest naszym wspólnym sukcesem. Przykładem dobrej współpracy są działania 

Radnego Andrzeja Kędzierskiego, który potrafił łączyć ludzi przez co współpraca była bardzo owocna. 

Radny Andrzej Kędzierski poinformował, że pierwszą kadencję jako Radny rozpoczął w 1998 r. i widzi jak w tym 

czasie rozwinęło się nasze miasto. Jestem bardzo zadowolony z tego rozwoju, wiele z inicjatyw zostało 

zrealizowanych. Tak jak zostało powiedziane, zgoda buduje i tego się trzymajmy. Dziękuję bardzo. 

c) Wręczenie podziękowań radnym. 

Burmistrz Lidzbarka Warmińskiego oraz Przewodnicząca Rady Miejskiej wręczyli podziękowania Radnym Rady 

Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 

4. Przyjęcie protokołu Nr LXXXI/2024 z poprzedniej sesji. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr LXXXI/2024 z poprzedniej sesji był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu. W związku 

z powyższym zapytała, czy są uwagi do treści protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała protokół Nr LXXXI/2024 z sesji Rady Miejskiej 

z dnia 28 lutego 2024 r. pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr LXXXI/2024 z dnia 28 lutego 2024 r. przyjęła jednogłośnie 

(15 za). 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak poinformowała, że radni 

otrzymali sprawozdanie z działalności Burmistrza, które obejmowało okres między sesjami od dnia 19 lutego 

2024 r. do 15 marca 2024 r. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

6. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Bartłomiej Zdanowicz zgłosił zapytanie odnośnie punktu 1., sprawozdania Burmistrza w sprawie wyniku 

przetargu dotyczącego uzupełnienia strefy uzdrowiskowej w sprzęty sportowe i rekreacyjne? 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że jeszcze nie dokonaliśmy wyboru najlepszej oferty. Z uwagi 

na wpływ kilku ofert, które mieszczą się w zaplanowanej kwocie sprawdzamy, która z nich jest najkorzystniejsza. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

7. Uchwała w sprawie przekształcenia mieszkania chronionego w mieszkanie treningowe oraz określenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym prowadzonym przez 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Lidzbarku Warmińskim. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, 

Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 

Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Józef 

Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

Uchwała Nr LXXXII/620/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie 

przekształcenia mieszkania chronionego w mieszkanie treningowe oraz określenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym prowadzonym przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Lidzbarku Warmińskim stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

8. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały NR LXXX/600/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

z dnia 24 stycznia 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Lidzbark Warmiński na lata 

2022 – 2025. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, 

Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 

Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Józef 

Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

Uchwała Nr LXXXII/621/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie 

zmiany Uchwały NR LXXX/600/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 24 stycznia 2024 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2022 – 2025 stanowi załącznik Nr 5 

do protokołu. 

9. Uchwała w sprawie przejęcia w drodze darowizny na rzecz Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński działki 

gruntu położonej w Lidzbarku Warmińskim przy ul. Orneckiej od Skarbu Państwa Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, 

Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 

Olszewski, Piotr Pasternak, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej Zieliński. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Przemysław Rosiński, Bartłomiej Józef Zdanowicz. 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę większością głosów (13 za, 2 wstrzymało się). 

Uchwała Nr LXXXII/622/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie 

przejęcia w drodze darowizny na rzecz Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński działki gruntu położonej 

w Lidzbarku Warmińskim przy ul. Orneckiej od Skarbu Państwa Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

stanowi załącznik Nr 6 do protokołu 

10. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 r. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, 

Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 

Olszewski, Piotr Pasternak, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Józef Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Przemysław Rosiński 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę większością głosów (14 za, 1 przeciw). 

Uchwała Nr LXXXII/623/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie 

zmian w budżecie miasta na 2024 r. stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

11. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 

2024 – 2035. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, 

Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 

Olszewski, Piotr Pasternak, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Józef Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Przemysław Rosiński 
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W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę większością głosów (14 za, 1 przeciw). 

Uchwała Nr LXXXII/624/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2024 – 2035 stanowi załącznik 

Nr 8 do protokołu. 

12. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania narkomanii w Lidzbarku Warmińskim za rok 2023. 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. raportu. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja pozytywnie zaopiniowała 

raport. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie zaopiniowała raport. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie zaopiniowała raport. 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej – Komisja pozytywnie zaopiniowała raport. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja pozytywnie zaopiniowała 

raport. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie zaopiniowała raport. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała raport pod głosowanie.  

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła raport jednogłośnie (15 za). 

Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania narkomanii w Lidzbarku Warmińskim za rok 2023 stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

13. Interpelacje Radnych. 

Radny Marek Olszewski zgłosił interpelację w sprawie oznaczenia znakami poziomymi ścieżki Green Velo 

w centrum miasta. 

Radny Andrzej Dryzelenko zgłosił interpelację w imieniu mieszkańców z ul. Legionów o wyznaczenie terenu 

pod wybieg dla psów. 

Radny Wojciech Korzeniewski poinformował, że podobna inwestycja powstanie na ul. Kromera.  

14. Zapytania Radnych. 

Radny Piotr Pasternak poinformował, że chciałby ten czas wykorzystać nie na pytanie, tylko na podziękowanie 

wszystkim, Panu Burmistrzowi, Panu Zastępcy i pracownikom Urzędu.  

Radny Bartłomiej Zdanowicz poinformował, że chciałby podziękować w imieniu mieszkańców ulicy 

Dąbrowskiego 5 i 7 za naprawę dziur na podwórzu przy tych budynkach. Mam też kilka pytań, które złożę na ręce 

Pani Przewodniczącej, na piśmie. Jest to temat ważny społecznie, nad którym warto się pochylić jeszcze jako 

ta Rada. Stąd też zwracam się z wnioskiem o zwołanie sesji nadzwyczajnej i o pochylenie się nad zmianą Uchwały 

Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Nr LXX/536/2023, której celem jest ochrona mieszkańców lokali 

wchodzących w skład Mieszkaniowego Zasobu Gminy, poprzez usunięcie z niej podstawy prawnej do podwójnego 

zwiększania opłat czynszowych w oparciu o tożsame kryteria i przesłanki doliczania do ich czynszu odrębnie 

po 10% jego wartości za fakt np. posiadania w lokalu ciepłej wody, centralnego ogrzewania sieciowego 

lub gazowego. To temat, który wypłynął od mieszkańców budynków komunalnych, którzy uznali, w mojej ocenie 
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słusznie, niesprawiedliwe naliczanie podwyższania czynszów za to, że ktoś ma piecyk gazowy, czynsz zostaje 

podwyższony o 10%, jeżeli tym piecykiem podgrzewa wodę i ma ciepłą wodę w lokalu i za ten gaz sam już płaci, 

czynsz wzrasta o kolejne 10%. Także ja z grupą mieszkańców Lidzbarka Warmińskiego zacząłem zbierać podpisy 

w celu zmiany tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poinformowała, że to są zapytania Radnych i prosi 

o złożenie ich na piśmie. 

Radna Iwona Łagocka poinformowała, że chciałaby podziękować Burmistrzowi, Radnym oraz wszystkim 

pracownikom Urzędu Miejskiego i podległych jednostek. Po 5 latach pełnych wyzwań, trudnych czasów, zmian 

i wspólnych wysiłków zbliża się koniec kadencji. To niezwykle istotny moment, aby zatrzymać się i spojrzeć 

wstecz na drogę jaką przeszliśmy razem. Chciałabym wyrazić podziękowanie za każdy wkład pracy na rzecz 

naszej lokalnej społeczności. Dziękuję przede wszystkim naszym mieszkańcom, którzy byli i są ważną częścią 

każdej podejmowanej i realizowanej przeze mnie inicjatywy. Jednak niestety nie wszystko było takie kolorowe 

jak byśmy tego oczekiwali, szczególnie okres ostatnich 5 miesięcy był dla mnie czasem ogromnego rozczarowania 

zachowaniem Pana Burmistrza i niektórych radnych z komitetu, w którym rozpoczynałam swoją drogę 

samorządową. Zawsze kieruje się dobrem naszych mieszkańców, ale przede wszystkim własnym sumieniem. 

Jestem osobą sumienna, uczciwą, która nade wszystko stawia dobro drugiego człowieka, a dialog społeczny 

stanowi najwyższą wartość. Od pierwszego dnia objęcia funkcji Radnej Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 

jako priorytet stawiam dialog z mieszkańcami, o tym wszystkim wiedzą ci, którzy mi zaufali i współtworzą ze mną 

naszą lokalną społeczność. Na koniec Panie Burmistrzu, niech pan we własnym sumieniu przeanalizuje ostatnie 

miesiące i wyciągnie wnioski na przyszłość, bo ja w przeciwieństwie do wielu osób mimo wielu przykrości jakich 

doświadczyłam ostatnio, życzę Panu wszystkiego najlepszego, nawet wygranej. 

Radna Agnieszka Serwach poinformowała, że rzeczywiście dobrze nam się współpracowało przez te 9 lat, 

wspieraliśmy się wzajemnie, głosowaliśmy zgodnie za inwestycjami w różnych okręgach, żeby pomagać jeden 

drugiemu. Moim zdaniem ta współpraca układała się naprawdę dobrze. Bardzo dziękuję wszystkim radnym 

i każdemu z osobna, za to, że tu byliście, że wzajemnie się wspieraliśmy. Szczere podziękowania składam 

pracownikom Urzędu Miejskiego, ponieważ wystarczył jeden telefon, żeby zrobić jakąkolwiek rzecz o jaką 

ubiegał się mieszkaniec. Dziękuję Panu Burmistrzowi, Panu Zastępcy, mam nadzieję, że jeżeli nie my, to inni 

Radni będą również pracować zgodnie na rzecz miasta.  

15. Wnioski i petycje Obywateli. 

Nie zgłoszono żadnych wniosków i petycji obywateli. 

16. Zamknięcie obrad.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim złożyła życzenia z okazji zbliżających się Świąt 

Wielkanocnych oraz życzyła dobrych wyników w najbliższych wyborach. 

Przewodnicząca Rady Pani Dorota Michalak dziękując za uczestnictwo zamknęła obrady LXXXII Sesji 

Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Dorota Michalak 

 

Protokołowały: 

Patrycja Raszewska 

Ewa Kępińska 


